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ΕΡΩΤΗΣΗ-ΑΚΕ 

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: Άνισος, άδικος και ετεροβαρής ο τρόπος επεξεργασίας των αιτήσεων υιοθεσίας που 

έχουν υποβληθεί πριν την λειτουργία πλατφόρμας anynet 

 

Με την υπ’ αριθμόν Α.Π.: 442/13.10.2020 Ερώτηση που σας καταθέσαμε, σας είχαμε γνωστοποιήσει 

όλα τα πρακτικά και διοικητικά εμπόδια που αντιμετωπίζουν οι αιτούντες υποψήφιοι που υπέβαλλαν 

αίτηση για υιοθεσία πριν την λειτουργία της ηλεκτρονικής πλατφόρμας, που προβλέπεται στον Ν. 

4538/2018. 

Με την υπ’ αριθμόν 2031/12-11-2020 Απάντησή σας, γνωστοποιήσατε τους όρους και τη διαδικασία 

συμμετοχής ως προς την υποβολή αιτήσεων υιοθεσίας, χωρίς, ωστόσο να παρέχετε ακριβείς 

απαντήσεις και πρακτικές, βιώσιμες λύσεις για τους αιτούντες υποψηφίους πριν την λειτουργία της 

ηλεκτρονικής πλατφόρμας, έτη 2017 και 2018, παρακάμπτοντας με αυτόν τον τρόπο ένα σοβαρό και 

σημαντικό κοινωνικό ζήτημα.  

Συγκεκριμένα, είναι σημαντικό να υπογραμμιστεί για ακόμη μία φορά ότι οι αιτήσεις που 

υπεβλήθησαν με την έναρξη της λειτουργίας της ηλεκτρονικής πλατφόρμας, δηλαδή από τον  Ιούνιο 

του 2019 έχουν επεξεργαστεί και ολοκληρωθεί, ενώ οι αιτήσεις υιοθεσίας που υπέβαλλαν υποψήφιοι 

πριν τη χρήση της πλατφόρμας (2017 & 2018), παραμένουν μέχρι και σήμερα ανολοκλήρωτες και 

ανεπεξέργαστες, καθώς με την έναρξη της ηλεκτρονικής πλατφόρμας τα ιδρύματα κατέστησαν καθ’ 

ύλην αρμόδια για την ηλεκτρονική υποβολή των εκκρεμούντων αιτήσεων- τα οποία σημειωτέον είναι 

υποστελεχωμένα.  

Συνακόλουθα, με αυτόν τον τρόπο παρακάμπτεται πρωτίστως η σειρά προτεραιότητας-γεγονός που 

αντικρούει τις αρχές και τις αξίες της χρηστής διοίκησης- αλλά ταυτόχρονα και επιβαρύνονται ολοένα 

και περισσότερο με επιπρόσθετα γραφειοκρατικά βάρη τα ήδη υποστελεχωμένα ιδρύματα.  

Γίνεται, λοιπόν,  άμεσα αντιληπτό ότι αιτήσεις με αριθμό πρωτοκόλλου του έτους 2017 και του έτους 

2018 που είναι ενταγμένες στο μητρώο βρίσκονται (με υπαιτιότητα του Υπουργείου Εργασίας και των 

εποπτευόμενων φορέων) σε χαμηλότερη ή περίπου στην ίδια σειρά προτεραιότητας στο Εθνικό 

Μητρώο Υποψήφιων Θετών Γονέων έναντι των αιτήσεων που υποβλήθηκαν ηλεκτρονικά τον 

Αύγουστο του 2019 και είναι ήδη στο Μητρώο.  

Επειδή, με αυτήν την πρακτική καταστρατηγείται η αρχή της ισότητας του άρθρου 4 του 

Συντάγματος, η Αρχή της Χρηστής Διοίκησης, η αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης σε 

συνδυασμό (α) με τις διαδικαστικές διατάξεις που ρυθμίζουν την καθημερινότητα της Διοίκησης και 

αφορούν την ταχεία διεκπεραίωση των υποθέσεων των διοικουμένων, (β) με την αρχή της χρηστής 

διοίκησης, υπό την έννοια της επίκαιρης άσκησης των διοικητικών αρμοδιοτήτων, και (γ) με τον 
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συνδυασμό των διατάξεων και των αρχών της νομιμότητας και του κράτους δικαίου ως νέα 

περίπτωση υποχρέωσης ανάκλησης – ή ακριβέστερα εξέτασης αιτήματος ανάκλησης – διοικητικής 

πράξης από τα αρμόδια όργανα. Πιο συγκεκριμένα, υπάρχει μία πρόδηλη παραβίαση της 

θεμελιωμένης προτεραιότητας της ημερομηνίας του αριθμού εισερχομένου πρωτοκόλλου, καθώς 

σύμφωνα με τον κώδικα διοικητικής διαδικασίας τα διοικητικά έγγραφα διεκπεραιώνονται με τη 

σειρά που έχουν εισέλθει στην διοίκηση. 

Επειδή, είναι χρέος της Πολιτείας να μεριμνά για την Ισονομία και την Ισοπολιτεία 

Επειδή, οι αιτούντες του 2017 και 2018 έχουν επιδείξει τιτάνια υπομονή για ένα τόσο ευαίσθητο θέμα 

και ενδεχόμενα να αποκλειστούν από μία επικείμενη νομοθεσία, λόγω των διοικητικών παραβλέψεων 

και αστοχιών του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων  

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Ποια ήταν η στελέχωση με πραγματικούς υπηρετούντες υπαλλήλους α) στο Κέντρο Βρεφών 

Μητέρα και β) στο Τμήμα Αναδοχής και Υιοθεσίας του Υπουργείου Εργασίας και κοινωνικών 

υποθέσεων 1) την ημερομηνία της προηγούμενης ερώτησης 2031/12.10.2020, 2) της σημερινής 

ημερομηνίας και 3) ποια είναι η μεταξύ τους θετική ή αρνητική απόκλιση;  

 

2. Εάν τελικά προτίθεται το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων να διασφαλίσει την 

νομιμότητα της διαδικασίας με την τήρηση του αριθμού πρωτοκόλλου των αιτήσεων;  Να μας 

καταθέσει επίσης αναλυτικώς τον ακριβή αριθμό (α) εκκρεμών, (β) διεκπεραιωμένων και (γ) 

συνολικών αιτήσεων για κάθε έτος αναλυτικά 2017, 2018, 2019, 2020, 2021 που εντάσσονται στο 

Εθνικό Μητρώο Υποψήφιων Θετών Γονέων; 

 

3. Σε ποιες ενδεχόμενες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να σταματήσει άμεσα και 

γρήγορα αυτή η ταλαιπωρία για τους υποψηφίους γονείς που περιμένουν εδώ και 5 χρόνια για να 

προχωρήσει η εξέταση της αίτησής τους και έχουν πέσει ταυτόχρονα «θύματα» της υποστελέχωσης 

των Ιδρυμάτων και των διοικητικών αστοχιών του Υπουργείου Εργασίας; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Δημήτρης Μπιάγκης          Γιώργος Μουλκιώτης 

 

Βουλευτής Κέρκυρας                                                                                    Βουλευτής Βοιωτίας 
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